
实际控制关系账户协查情况反馈表
组1：
	序号
	客户号
	客户名称
	协查结果
（部分）确认/否认
	反馈情况
	备注

	1
	XXX
	XXX
	部分确认、部分否认
	1、2
	客户确认与zzz存在实际控制关系，客户与ZZZ均否认与之外的其他客户存在实际控制关系并出具了承诺书。

	2
	YYY
	YYY
	否认
	2　
	

	3
	ZZZ
	Zzz
	部分确认、部分否认
	1、2　
	客户确认与XXX存在实际控制关系，客户与XXX均否认与之外的其他客户存在实际控制关系并出具了承诺书。

	4
	AAA
	AAA
	否认
	2　
	


组2：
	序号
	客户号
	客户名称
	协查结果
确认/否认
	反馈情况
	备注

	1
	XXX
	XXX
	确认
	1
	

	2
	YYY
	YYY
	确认
	1
	

	3
	ZZZ
	Zzz
	确认
	1
	

	4
	AAA
	AAA
	确认
	1
	


客户反馈情况可以选择的内容：
1、 客户确认或者部分确认控制关系并补申报；
2、 客户否认或者部分否认存在实际控制关系，提供书面说明并签署《合规声明及承诺书》；
3、 其他，请在备注中简要说明情况。
注：客户反馈情况可多选。
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 签字或盖章：
Feedback Form for Co-investigation of Accounts Involving Actual Control Relationship
Group 1:

	No.
	Client Number
	Name of  Client
	Result of Co-investigation
(Partial) Confirmation/Denial
	Feedback 
	Notes

	1
	XXX
	XXX
	Partial Confirmation, Partial Denial
	1, 2
	The client confirmed the actual control relationship with ZZZ; both the client and ZZZ denied the existence of any actual control relationship with any third party client and presented the Letter of Commitment.

	2
	YYY
	YYY
	Denial
	2　
	

	3
	ZZZ
	Zzz
	Partial Confirmation, Partial Denial
	1, 2　
	The client confirmed the actual control relationship with XXX; both the client and XXX denial the existence of any actual control relationship with any third party client and presented the Letter of Commitment

	4
	AAA
	AAA
	Denial
	2　
	


Group 2:

	No. 
	Client Number
	Name of  Client
	Result of Co-investigation
Confirmation/ Denial
	Feedback 
	Notes

	1
	XXX
	XXX
	Confirmation
	1
	

	2
	YYY
	YYY
	Confirmation
	1
	

	3
	ZZZ
	Zzz
	Confirmation
	1
	

	4
	AAA
	AAA
	Confirmation
	1
	


Options for clients’ feedback:

1. The client confirmed or partially confirmed the actual control relationship and reported the unreported information;

2. The client denied or partially denied the existence of any actual control relationship, and presented written statements and a signed Compliance Statement and Letter of Commitment.
3. Other situations. Please state briefly in the notes.
Note: There can be multiple choices for the client’s feedback.
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